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Radno predsjedništvo pod predsjedanjem Zdravka 

Bobanovića 
 

 
Anđelko Kasunić podnosi izvješća 

 

 
Pažljivo se prate sva izlaganja 

U subotu, 19. lipnja 2010. godine u 
Sesvetama, održana je redovna skupština 
Nezavisnog cestarskog sindikata, Podružnica 
Hrvatske autoceste. Na skupštini je bio nazočan 
veliki broj povjerenika iz cijele Hrvatske, ali isto 
tako veliki broj povjerenika nije mogao biti 
nazočan zbog godišnjih odmora i raznih drugih 
obveza. Skupštinu je otvorio predsjednik 
Podružnice kratkim pozdravnim govorom i 
prijedlogom Radnog predsjedništva Skupštine. 

 
Podneseno je opširno Financijsko izvješće i 

Izvješće o radu, posebno nas veseli što smo u 
protekloj godini vratili radnicima jednu trećinu 
ukupne članarine kroz solidarne pomoći, pomoći 
kod rođenja djeteta, smrti užeg člana obitelji i 
naknade za dugotrajno bolovanje. Godina, koja je 
iza nas, bila je turbulentna za Podružnicu od 
raznih opstrukcija direktora, uprave, i t.d. Unatoč 
tome ostali smo jedinstveni, povećali članstvo, 
uštedjeli dostatna financijska sredstva da možemo 
isplaćivati pozajmice i pomagati našim članovima 
kada je to potrebno. Pokazali smo da nam je stalo 
do našeg HAC-a, kada su najavljivali koncesiju 
pojedinih pravaca, borili smo se svim sredstvima da 
do toga ne dođe, pripremali prosvjede išli čak do 
ministra da nam da pisano jamstvo da koncesije 
neće biti. 

 
Kada se nije isplatila Uskrsnica, kako je bila 

predviđena kolektivnim ugovorom, skupili smo 
1600 (tisuću i šesto) punomoći za tužbu u samo 
četiri dana i pokazali da nećemo to pustiti samo 
tako ma tko god naredio da nam se ne isplati. I evo 
ovih dana Uskrsnica je isplaćena. 

 
Sve ovo stvara nam još veću obvezu i 

dužnost prema našim članovima, ali i ostalim 
radnicima za budućnost. Moramo ostati dosljedni 
svojim principima, nepotkupljivosti, neuplitanja 
rukovodećeg kadra tvrtke u rad sindikata i slično. 
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Diskusije 

 

 
Govor Mijata Stanića, predsjednika NCS-a 

Dokaz našem dobrom radu je i to što nam se 
priključuje sve više mladih ljudi, naših radnika koji 
žele biti povjerenici u sindikatu, koji žele pomoći 
svojim kolegama na bilo koji način. Naša sreća je 
što su naši radnici unatoč teškoćama na radu, 
nemoralnim ponudama ostali pošteni i čista obraza, 
nisu nasjedali na razna prazna obećanja (sada svi 
valjda vide da je to bez stvarnih argumenata) te su 
ostali članovi NCS-a, a mnogo njih nam se i 
pridružilo, koji nisu dosad bili članovi. 

 
HVALA VAM SVIMA NA TOME ! 
 
Jedino na čemu je potrebno poraditi, a to si 

je i vodstvo Podružnice dalo zadatak, je 
zajedništvo. Zajedništvo svih sektora, svih službi 
koje rade u HAC-u jer smo svi mi jedna od karika 
u lancu, kada pukne jedna karika lanac se raspada. 
Zbog toga se ne smiju stvarati jazovi između 
Sektora za održavanje, Sektora za naplatu 
cestarine i Uprave društva, nego moramo svi raditi 
svoj posao, a on je jednako vrijedan kao i posao 
našeg kolege bilo gdje u HAC-u. 

 
Snaga sindikata je u članovima i kvalitetnim 

povjerenicima, a potvrdili smo 11 (jedanaest) novih 
povjerenika: Diana Dik, Goran Janošević, Joža 
Hudec, Danica Gašparić, Antun Tandarić, Josip 
Klapež, Igor Karalić, Josip Rekić, Marija Cetina, 
Dario Perkić, Tomislav Bajzek i Žarko Skok. Sada 
praktički nema ni jedne naplatne postaje, ni jedne 
tehničke jedinice održavanja gdje nemamo 
povjerenika. 

 
Anđelko Kasunić, predsjednik Podružnice HAC

 

Samo u zajedništvu možemo 
ostvarivati svoje ciljeve! 

 
Kao gosti skupštinu su pozdravili Mario Soldan, predsjednik Sindikata radnika hrvatskih cesta i autocesta, 
te Mladen Efendić, predsjednik Podružnice Autocesta Rijeka – Zagreb Nezavisnog cestarskog sindikata, 
Drago Taletović, predsjednik Podružnice BINA-Istra Nezavisnog cestarskog sindikata i Ivica Uzelac, 
predsjednik Podružnice Lika ceste Nezavisnog cestarskog sindikata. 

 


